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          Încheiat azi 29 07 2024 în şedinţa ordinară a Consiliului Local Băiculesţi, care a 

avut loc la sediul acestuia în urma  convocării scrise făcută cu 5 zile înainte, convocare 

care a cuprins şi ordinea de zi a şedinţei. 

          Şedinţa a avut următoarea ordine de zi: 

         1. Aprobarea procesului-verbal al sedinței ordinare din  25 iunie 2024; 

         2. Proiect hotărâre  aprobare execuție bugete locale trimestru I/2024 - primar; 

3. Proiect hotărâre  aprobare salariul aparat specialitate primar - primar; 

         4. Proiect hotărâre  aprobare rectificare buget local - primar; 

5. Diverse. 

         Secretarul general al comunei face prezenţa nominală a consilierilor locali şi 

constată că sunt prezenţi 14 din  cei 15 consilieri în funcţie, a lipsit domnul consilier 

local Radu Marian.  

          Pentru şedinţa ordinară de astăzi, preşedinte de şedinţă rămâne  domnul 

consilier Mateescu Daniel, ales  în şedinţa ordinară din data de 27 05 2024, toţi 

consilierii prezenţi fiind de acord.  

         Secretarul general al comunei supune aprobării consiliului local procesul-verbal 

al sedinței ordinare din  25 iunie 2024, toţi consilierii prezenţi fiind de acord cu 

acestea şi  pe marginea lui nu s-au purtat discuţii. 

           Preşedintele de şedinţa citeşte ordinea de zi a şedinţei şi o supune aprobării 

consiliului local, aceasta fiind aprobată de toţi consilierii prezenţi. 

          Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre aprobare execuție 

bugete locale trimestru I/2024 - primar, secretarul general al  comunei citeşte 

materialele întocmite şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare, şi pe 

marginea lor   se poartă următoarele discuţii: 

          D-l consilier Voica Costel arată următoarele: 

          - în urma ședinței pe comisie a solicitat ca la sedința din plen a consiliului local 

din data de 29 07 2024 să fie prezent dirigintele de șantier la de investiția canalizare, 

deoarece sunt neregului în respectarea proiectului, lpsesc anumite avize; 

          - dânsul și echipa lui de consilieri nu vor vota acest proiect de hotărâre pentru 

că nu este avizul de la Drumurile Naționale. 

            D-l Neagu Marian, dirigintele de șantier la de investiția canalizare, arată 

următoarele: 

           - proiectul a fost întocmite baza avizelor; 
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           - au existat unele neconcordanțe, dar au fost de natură tehnică; 

            - în urma intâlnirilor cu personalul de la drumuri au convenit o serie de 

măsuri; 

            - neconcordanțele vin și din partea constructorului, unele cămine montate în 

locuri nepotrivite; 

             - se discută asupra unor detalii tehnice privind materialele folosite; 

             - proiectul și respectarea acestuia sunt întocmai, iar lucrările vor continua în 

bune condiții. 

             Se poartă discuții asupra decontărilor făcute, cu mențiunea că în perioada în 

care lucrările au fost sistate nu s-au făcut plăți. 

              D-l consiler Derviș Constantin-Adrian întreabă când se va lua avizul 

Drumurile Naționale?  

              Răspunde d-l Neagu Marian, dirigintele de șantier la de investiția canalizare , 

că avizul se va lua în aproximativ 30 de zile. 

              Secretarul general al comunei arată că sumele plătite au fost pentru lucrări 

realizate în anul 2023. 

           Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de 5 consilieri și 

anume: Anghel Dan, Curteanu Mihai-Claudiu, Deaconu Georgeta, Mateescu Daniel 

și Neculcea Vasile și impotrivă de 9 consilieri și anume: Bănică Liviu-Corneliu, 

Cimpoca Cristina, Derviș Constantin-Adrian, Costin Gheorghe, Dumitrescu Ion,  

Floarea Ion, Prodan Gheorghe, Roșoiu Ion și Voica Costel din cei 14 consilieri 

prezenţi,  deoarece proiectul de  hotărârea nu a intrunit cvorumul de voturi și anume 8 

voturi pentru a fost respins.   

          Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre  aprobare salariul 

aparat specialitate primar - primar, secretarul general al  comunei citeşte materialele 

întocmite şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare şi pe marginea lor  se 

poartă următoarele discuţii: 

          D-na consilier Cimpoca Cristina arată următoarele: 

          - personalul primăriei nu respectă programul de lucru și nu emit anumite 

documente cerute; 

          - întreabă de anumite achiziții făcute de personalul primăriei; 

          - întreabă de anumite achiziții făcute la diverse ziare. Răspunde primarul 

comunei că s-au reactualizat contractele de publicitate, cu mențiune că s-au respectat 

sumele aprobate în buget. 

          - există o colaborare deficitară cu celelalte primări. 

          D-l consiler Costin Gheorghe afirmă și întărește afirmațiile d-nei consilier 

Cimpoca Cristina aupra nerespectării programului de lucru și solicită ca d-l primar să 

facă o evaluarea a fișei fiecărui post-angajat și mărirea să se acorde diferit. 

          Secretarul general al comunei face precizări din Legea nr. 153/2017 privind 

salarizarea personalului plătit din fonduri publice. 

           Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de 5 consilieri și 

anume: Anghel Dan, Curteanu Mihai-Claudiu, Deaconu Georgeta, Mateescu Daniel 

și Neculcea Vasile și impotrivă de 9 consilieri și anume: Bănică Liviu-Corneliu, 
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Cimpoca Cristina, Derviș Constantin-Adrian, Costin Gheorghe, Dumitrescu Ion,  

Floarea Ion, Prodan Gheorghe, Roșoiu Ion și Voica Costel din cei 14 consilieri  

prezenţi,  deoarece proiectul de  hotărârea nu a intrunit cvorumul de voturi și anume 8 

voturi pentru a fost respins.   

         Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre  aprobare rectificare 

buget local – primar, secretarul general al  comunei citeşte materialele întocmite şi  

proiectul de hotărâre, face precizările necesare şi pe marginea lor  nr se poartă  

discuţii. 

         Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de toți cei 14 consilieri 

prezenți, devenint hotărârea nr. 19 

         Trecut la următorul punct al ordinei de zi: Diverse, unde se citesc adresele şi 

cererile adresate Consiliului Local Băiculeşti şi se poartă discuţii. 

          D-l Constantinescu Mădălin-Ion, managerul Asociației "Lăbuțe spre 

Libertate" prezintă un model de contract prestări servicii privind gestionarea 

câinilor fără stăpân, menționând că deține un adăpost pentru 230 capete. 

          Se va studia contractul și se va lua decizia potrivită.  

          D-l consilier Floarea Ion arată că  pe DJ 704H la podul Vârnava asfaltul este 

deteriorate ( este o groapă) ce pune în pericol traficul.  

          D-l  consilier Bănică Liviu-Corneliu, propune montarea de apometre la 

intrarea în fiecare sat, pentru a se vedea unde se consumă mai multă apă, nu doar la 

intrarea în comună.  

           Se poartă discuții asupra unui serviciul public de apă-canal pe raza comunei 

Băiculești. 

         D-l consilier Roșoiu Ion solicită un utilaj pentru drumul între gârle și 

decolmatarea unui tub.  

          Ne mai fiind probleme şedinţa s-a încheiat, următoarea şedinţă ordinară va  

avea loc pe data de 26 08 2024, orele 15,30 cu următoarea ordine de zi: 

1. Aprobarea procesului-verbal al sedinței ordinare din  29 iulie 2024; 

2. Alegere președinte de ședință;  

         3. Proiect hotărâre  aprobare execuție bugete locale trimestru II/2024 - primar; 

         4. Proiect hotărâre aprobarea sumei de 29. 938,52 lei Parohiei Tutana – primar; 

5. Proiect hotărâre  aprobare preț lemne pădure comunală - primar; 

         6. Proiect hotărâre privind gestionarea câinilor fără stăpân - primar; 

7. Diverse. 

 

 

      PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,            SECRETAR GENERAL COMUNĂ, 

           DANIEL MATEESCU                                       ION SERGHIE   


